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傳承與創新：文學、語言教學、文化與翻譯的探索 

 

2024 年國立屏東科技大學應用外語系 

 

會議徵稿啟事 

 
一、會議主旨 

欣逢 2024 年為屏東科技大學百年校慶，本校經年於各個學門與領域默默耕耘，在台灣的技職教育體

系中脫穎而出。因此，本次會議的主題為「傳承與創新：文學、語言教學、文化與翻譯的探索」。 

 

我們歡迎與上述主題相關的文學、語言教學、文化和翻譯研究的論文發表。歡迎學者、專家、研究生

以及對這些主題感興趣的人士參加 2024 年 11 月 29 日星期六在國立屏東科技大學應用外語系舉行

的會議。 

 

二、徵稿領域包括： 

 

⚫ 文學與文化研究 

⚫ 跨文化溝通 

⚫ 文學與教學 

⚫ 課程與教學設計 

⚫ 教學模式與學習策略 

⚫ 測驗與評量 

⚫ 語言學研究 

⚫ 筆譯/口譯研究 

⚫ 其他相關領域  

 

四、重要時程 

⚫ 論文摘要投稿截止：2024 年 6 月 9 日 

⚫ 論文摘要錄取通知：2024 年 6 月 17 日 

⚫ 會議日期：2024 年 11 月 29 日 

 

五、投稿方式 

⚫ 本研討會論文為口頭發表 (每位發表者約 15-20 分鐘)，限用英文，請於 2024 年 6 月 9 日

前，將 350 字以內的論文摘要 Word 檔以附加檔案方式寄至 dmlconference@mail.npust.edu.tw，

Email 主旨請寫：2024 conference abstract submission (投稿人姓名)。 
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Call for Paper 
 

Inheritance and Innovation: Explorations in Literature, 

Language Teaching, Culture, and Translation 
 

Department of Modern Languages, National Pingtung University of 

Science and Technology 
 

The year 2024 marks the centennial anniversary of National Pingtung University of 

Science and Technology, a school that has long been devoted to making itself stand out in 

various disciplines and fields among vocational education institutions in Taiwan. As such, 

the theme of this conference is “Inheritance and Innovation: Explorations in Literature, 

Language Teaching, Culture, and Translation.”  

 

We thus invite research papers discussing this theme in the studies of literature, language 

teaching, culture, and translation related to any of the following fields. Scholars, experts, 

graduate students, and those interested in these topics are invited to participate in the 

conference at the Department of Modern Languages in National Pingtung University of 

Science and Technology on Saturday, November 29, 2024. 
 

Fields for conference paper presentations include: 
 

⚫ Literary and cultural studies 

⚫ Cross-cultural communication 

⚫ Literature and teaching 

⚫ Curriculum and instruction design 

⚫ Teaching methods and learning strategies 

⚫ Testing and assessment 

⚫ Linguistics studies 

⚫ Translation/Interpretation teaching and research 

⚫ Other related fields 

 

Important Dates and Deadlines 
 

Abstract Submission Deadline: June 9, 2024 

Abstract Acceptance Notification: June 17, 2024 

Conference Date: November 29, 2024 

 

Submission Instructions 

 

Papers for this conference will be presented orally (approximately 15-20 minutes per 

presenter). This conference accepts submissions in English only. Abstracts should be no 

more than 350 words written in Word document format. Please e-mail your abstract 
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submissions to dmlconference@mail.npust.edu.tw and include in the subject line “2024 

conference abstract submission (contributor’s name)”. 

mailto:dmlconference@mail.npust.edu.tw

